
中國文化大學體育館設施使用證申請表 
Application Form for Facility Use at the PCCU Sports Center 

 
姓名 Name  出生年月日 Date of Birth  

性別 Sex □男 Male  □女 Female 證號/學號 ID No.  

手機 Cellphone  電子信箱 E-mail Address  

聯絡地址 
Contact Address  

緊急聯絡 
Emergency Contact 

聯絡人姓名 
Contact Person  聯絡電話

Cellphone  

 
請勾選欲申請之設施使用證 Please Tick to Select 

備註 Note 樓層 
Floor 

設施 
Facility  

勾
選
V 

身分別 ID 回數卡 Times 
每學期 

One 
Semester  

每學年 
One  

School Year 

B1 

健康體適能
中心 

（健身房） 
 

Fitness 
Centre 

（Gym） 

□ 
本校教職員工生 
PCCU Staff, Faculty, 
and Students 

□500 元/10 次 
$500/10 times 

□750 元 
$750  

□1,200 元 
$1,200 

開放時間 
每學期開學日第二週星

期一起至停課日 
星期一至五 
17:00-21:00 

周末及例假日不開放 
□ 

校友及非本校教職
員工生 
Alumni, Non PCCU 
Staff, Faculty, and 
Students  

□700 元/10 次 
$700 /10 times 

□1050 元 
$1,050 

□1680 元 
$1,680  

1F 
溫水游泳池 

 
Swimming 

Pool 

□ 
本校教職員工生 
PCCU Staff, Faculty, 
and Students 

□1,000 元/12 次 
$1,000/12 times 

 □5,000 元 
$5,000 

開放時間 
每學期開學日至游泳池

公告休館日 
星期一至五 
07:00-08:00 
12:00-13:00 
17:00-19:30 
星期六至日 

08:00-11:30，下午不開放 

□4,000 元/50 次 
$4,000/50 times 

□ 

校友及非本校教職
員工生 
Alumni, Non PCCU 
Staff, Faculty, and 
Students 

□1,500 元/10 次 
$1,500/10 times 

 □8,000 元 
$,8000 

□6,000 元/50 次 
$6,000/50 times 

說明：1.開放時間：依每學年體育館公告辦理。 
2.開放日期： 

(1)上課期間：開學第二週起至停課日。 
(2)非上課期間：寒假及暑假，起訖日期及開放時間依本校每學年行事曆規劃調整後公告。 

3.使用範圍：開放設施、使用範圍及使用時段均依體育館公告辦理。 
4.休館時間：暑假機電保固維護日、寒假全校休假、除夕及春節。 
 

立切結書人_______________（學員姓名）今申請中國文化大學體育館設施使用證，在使用期間願遵守場館管理
及使用辦法之規定及下述規定： 
一、凡患有皮膚病、砂眼、肺結核或其他傳染性疾病者，不得申請使用本游泳池。 
二、罹患心臟病、高血壓及癲癇症等疾病或其他經體育室公告之慢性疾病或重大疾病者，須經醫師同意並出示

證明方得申請。 
三、本人同意使用相關設施前出具有效會員卡，並在櫃臺登錄簽章。 
四、若未按場館管理及使用辦法之規定，而發生意外事故一切後果由當事者自行負責。 
 
切結人：______________（簽名）（代理人姓名）_____________  日期：中華民國      年    月  日 
 
 
Opening hours and availability of facility use: These are subject to change for each semester, during office hours and 
after office hours. These apply to the winter and summer vacation periods but may be subject to change. However the 
facilities are not available during any university closure and the Chinese New Year period. 
 
I, ______________(name of applicant), agree to abide by the rules set out by the university for the proper use of the 
facilities of the Sports Centre. Staff of the Sports Centre and the university accepts no liability for any accidents or 
injury that may arise from the use of the facilities. I am fully aware of the risks and hazards while I am using the 
facilities, and I will consult with a physician and medical doctor before use of facilities and equipment. I also agree to 
present my valid membership card and register at the front desk prior to the use of swimming pool, SPA, and Gym etc. 
 
Signature: __________________________      Date: ____________________________ 

 


